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Pani Ewie Mes.
Chciałabym poinformować, Ŝe kaŜdy radny moŜe zgłosić inicjatywę
uchwałodawczą popartą 5 podpisami radnych, i zostanie ona przedstawiona
Radzie. JeŜeli Rada podejmie taką uchwałę to zostanie to zmienione. Ja z taką

inicjatywą nie wystąpię.
Pan Znaczko Stanisław - zwrócił się o ustawienie znaku zwęŜenia na drodze na
odcinku do Karolewa nowy asfalt jest węŜszy. Ustawić znak ograniczenia
szybkości do 50 km. Ustawić lampę oświetleniową koło Noskowa.

Pani Spionkowska - zwróciła się o wyrównanie terenu pod plac zabaw.
Wyrównać garb przy wjeździe na ulicę Osiedlową

Pan Frydrychowicz Alfred - Pani Przewodnicząca nie musi mnie pouczać
wiem jakie są przepisy. Jestem za tym aby za pracę otrzymywać godne
wynagrodzenie.

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem o sprecyzowanie jakie to
ona otrzymuje dodatki socjalne z Urzędu Gminy.

Pan Frydrychowicz - choćby dwie przyczepy drzewa z Zakładu Komunalnego.

Pani Przewodnicząca Rady - Stwierdziła, Ŝe nie otrzymałam Ŝadnego drzewa z
ZUK za przywiezione 2 przyczepy drzewa to jest 10 metrów posiadam fakturę,
która została zapłacona. KaŜdy z mieszkańców miał prawo je kupić.

Kierownik ZUK - potwierdził zawiezienie drewna, wystawienie faktury i
zapłacenie jej. Drewno pochodziło z wyciętych drzew przy drogach
powiatowych, które my wycinaliśmy. Starostwo płaciło nam za wycięcie
drzew i wchodziliśmy w jego posiadanie. Mieszkańcy, którzy się zgłaszali
mogli je nabyć.

Pan Frydrychowicz Alfred -jeśli bym miał taką informację to teŜ bym to
drzewo kupił.

Pani Przewodnicząca nie jestem drobiazgowa wiele rzeczy przebaczam i
przemilczam ale tej sprawy tak nie pozostawię nie pozwolę na pomawianie
mnie o przyjmowanie korzyści majątkowych.

Pani Gwizdała rozmawialiśmy z radnymi i jesteśmy za wspólnymi
posiedzeniami komisji a zwłaszcza tymi przed sesjami. Przynajmniej
wszyscy jesteśmy zorientowani we wszystkich sprawach.

Wójt Gminy - wyjaśnił sprawę, oznakowania drogi do Karolewa, znak jest nie


